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Verslag Raad van Bestuur 07/01/2020 om 10u00 

Secretariaat Maldegem 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Rik Bulckaen, Herman Valenberghs, Luc 
Weemaes, Marleen Vandenweghe (verslag), Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Roel 
Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. 
Willy Pouillon, als waarnemer voor de regio Antwerpen, kan volwaardig mee discussiëren 
maar heeft geen stemrecht.  
Voor Frans Deflem is dit de eerste RvB met stemrecht. 
Vraag om de gsm op stil zetten en laptops te sluiten en alleen bij de te behandelen punten te 
gebruiken.  

2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 
 

• Aanvaarden verslag dd  19/11/2019 
Het verslag werd goedgekeurd.  
Verslag DC: 03/12, werd goedgekeurd.  
 
Verslagen van DC gaan ook naar de voorzitters van het RB. Alles mag transparant zijn. 
Moesten er vragen zijn, dan kan dit op een RB toegelicht worden door de 
vertegenwoordiger in de RvB. De RB voorzitter mag het verslag DC niet doorsturen. 
Dit is een vertrouwelijk document. De secretaris laat dit nogmaals weten aan de 
voorzitters. Verslagen RvB zijn te raadplegen op de website en via de clubinfo.  

 
3. Financieel: 

• Oktober 
We krijgen de balans bij de uitnodiging van de vergadering. De voorzitter vraagt deze 
ook dan thuis te bestuderen zodat de punten snel kunnen behandeld worden.  
 

• Omniumverzekering auto’s:  
Ieder lid van de RvB krijgt een ongevalsaangifte.  
De auto’s ouder dan 8 jaar zijn niet omnium verzekerd.  

 
 

4. Wandelclubs 

• Siddartha: heeft de peter de club benaderd? De secretaris neemt contact op met 
voorzitter Regio RB Vl Brabant 

• Nieuwe aanvragen tot aansluiting; 
Kloenstappers Rumbeke: nog geen bericht ontvangen wanneer die organiseren. 
Staden: 22/11 vergadering gehad, maar nog geen beslissing genomen. De 2de week 
van januari is een volgende vergadering gepland. 



 

 
 
 
 

2 
 

Nieuwe club: Poezele uit Deinze, ook nog geen definitieve beslissing genomen. Die 
wordt volgende week verwacht 
Eekse Stappers Opwijk: eventueel heropstart 
Vandaag kwam nog een aanvraag binnen voor een club in Berlaar  
Aanvraag van afdeling van Parkinson patiënten. Ze zouden twee wandelingen willen 
organiseren. Hun doel is in de kalender te komen.  
We moeten eens duidelijke afspraken maken wat we aannemen en wat niet!  In dit 
geval wordt er contact opgenomen met de vzw.  
De bestuursproblemen bij de Leeuwerik Landen werden opgelost. 
De Fonskes houden dit jaar een sabbatjaar. Ze kunnen misschien blijven bestaan als 
wandelclub zonder organisaties.  

 
5. Beleidsplan: 

• Wandelapp, verslag overleg met Gert van ’t Slot  
Onze medewerkers hadden een afspraak met de huidige eigenaar van de wandelapp.  
Tochten, wandelboekje en trackingsysteem waren in de vorige app vooropgesteld. 
Rond tracking zijn momenteel zoveel apps dat dit achterhaald is. We richten onze 
pijlen op tochten, het elektronisch wandelboekje en advertenties van partners  
Heeft hij invloed op de advertising die Google aanlevert? Dit om te voorkomen dat er 
tegenstrijdige partners adverteren.  
Tot wie behoort de licentie? Wiens eigendom is die?  
De voorzitter neemt telefonisch contact op met Gert.  

 

• Digicreate, hosting website: 
Tussen Kerst en nieuwjaar is de website Walking in Belgium weer uitgevallen. De 
problemen met Digicreate stapelen zich op. We zijn genoodzaakt op zoek te gaan 
naar een betrouwbaardere partner. Hans doet onderzoek naar nieuwe partners. Ook 
mogelijkheden binnen de Phprogroep? 
 
 

• Walkonvibes:  
Naast de Zomervibes zijn er ook Vibes tijdens de kerst en Pasen 
We werden aangesproken door Vayamundo dat er in het verleden excessen geweest 
zijn door begeleiders op het vlak van begeleiding, catering. 
In het vervolg van 6 naar 4 begeleiders die minimum de opleiding wandelbegeleider 
gevolgd hebben. Als initiators deelnemen, zal dit onder dezelfde huidige 
voorwaarden zijn. De hoofdbegeleider moet ook GPS kennis hebben en de omgeving 
kennen. De bedoeling moet zijn om WSVL vzw kenbaar te maken: waar staan we 
voor! Hoe kan men lid worden,… De adresgegevens van deelnemers genereren, 
eventueel door gebruik van Ipads. Filmpje tonen hoe een wandeling in elkaar steekt!  
Wie kan zich aanmelden als begeleider? Clubs die deelnemen aan Walkon. Ze kunnen  
reageren tot 15/02. De datums zijn gekend waarvoor we begeleiders zoeken. In de 
Paasvakantie worden de hoofdbegeleiders uitgenodigd.  
Kerstvakantie was een succes, minstens 30 personen per sessie.  
We moeten zeker inzetten op de opgeleide wandelbegeleiders en initiators.  
 

• Regioteams 
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 Samenstelling – coördinaten: De teams zijn nog niet definitief samengesteld. Pas 
bij een definitieve samenstelling ontvangt de RvB de coördinaten. 
Paul vraagt de definitieve gegevens of ontbrekende gegevens op zodat dit de 
volgende RvB gekend is. 
 

• Kalender 2023 
De RvB verklaarde zich per mail akkoord om een systeem uit te werken conform het 
BVV-systeem voor de kalender van 2023. Aan de hand hiervan zal dan een beslissing 
genomen worden of een uniformsysteem mogelijk is. Wat wordt de weekdatum voor 
Vlaanderen Wandelt? Op het weeksysteem zullen ook nog uitzonderingen zijn op de 
regel.  
 

• SDG’S, hoe verder uitwerken 
In welke punten gaan we energie steken het komende jaar en de komende jaren. Stap 
voor stap. We zijn al bezig met zaken maar we moeten ze meer in de picture zetten.  
- Armoede: wandelen heeft een belangrijke maatschappelijke functie. Hoe kunnen 

we dit verder uitwerken of uitdiepen. Bv. is de deelnameprijs correct? 
Familielidmaatschap? Daarnaast in er bv To Walk Again. 

- Geen Honger: bv aanbieden gezonde snacks, fair traide produkten,….. 
We promoten de voedingsdriehoek Walkon. 
Fruit uit de eigen streek, korte keten.  
Gezondere levensstijl, bv traject Diabetesliga. 
Laagdrempelige trainingsschema’s. 

- Goede gezondheid en welzijn: bv verkeersveiligheid 
Actie: bv oprakelen project ik wandel veilig 
Preventie verslaving: bv Recovery Walk Te Gek!? 
Aanpak gezondheidsproblemen: active ageing 
Eventuele to do’s: Te Gekke wandelingen, kleine afstanden van 4kms, project 
staptember, To Walk Again (koppeling met Sven Ornelis), Walkonvibes, opleiding 
wandelbegeleiders.  

- Kwaliteitsonderwijs 
Bv, opleidingen, bijscholingen, initiators, routeyou, gps, … 
Bv opleiding parcoursmeesters ivm correcte bepijling.  

- Gendergelijkheid:  
Leden: ongeveer 50% mannen en 50% vrouwen. Hoe verhoudt dit zich in de 
clubbesturen.  
Acties: bv creëren aanbod voor vrouwen, bv Healty Walks. 
 
Welvaart: 

- Betaalbare en duurzame energie: dit ligt voor ons moeilijk. We huren kantoren 
dus hebben we daar weinig invloed op. 

- Eerlijk werk – economische groei: evenwicht privé/werk- telewerk, ergonomie 
- Industrie- innovatie en infrastructuur: bv week van de mobiliteit, duurzame 

verplaatsingen.  
 
Planeet: 

- Schoon water en sanitair: vermijd waterverkwisting! 
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Ideeën: op belangrijke organisaties duurzame materialen aankopen, gebruik 
kraantjeswater, waterfonteinen, … 
Sensibiliseringscampagne propere toiletten.  

- Verantwoordelijke consumptie en productie: sensibilisering rond afvalverwerking 
en sorteren Walkon. 

- Klimaat actie: eigen klimaat beleid: carpooling, videoconferenties, vergadering of 
events bereikbaar met openbaar vervoer. Invoer van shuttlebussen naar Vla Wa. 
Gebruik minder papier.  

- Leven in het water: vermijden van plastic. Verbod om vanaf 1.1.2020 plastic te 
gebruiken op events.  
Ideeën: walkon clean-up day;  minder gebruik van petflessen...  

- Leven op het land: voorkomen van ontbossing. Walkon boomplantactie.  
- Vrede, justitie, : goede dialoog op de werkvloer, klachtenbehandeling via de 

website, GDPR, Goodgovernance, … 
- Partnerships: Vayamundo, Diabetes, TeGek, To Walk Again, … 

 
Waar leggen we onze prioriteiten op lokaal vlak, clubniveau, … 
1) Verplaatsing en 2)Horeca 
1) inzetten op shuttle bussen, transport, … samen rijden naar wandeltochten, … 
goede voorbeelden zichtbaar maken in onze media.  
2) we zijn genoodzaakt door de Vlaremwetgeving.  
 
De aangereikte presentatie is een werkdocument. Dit kan geconcretiseerd worden en 
gecommuniceerd worden naar onze achterban.  
Terug hernemen op een volgende RvB.  
 

• To Walk Again 
Ze willen een partnership aangaan rond een wandelevent, nl. de bloesemtocht in 
april, ism stad St. Truiden en Aviat. De insteek is de ontwikkeling van de wandelrobot. 
Ieder team moet 750 euro sponsoring inbrengen. De organisatie ligt in handen van To 
Walk Again. De club doet enkel het parcours. De 42 km moet met de rolstoel gedaan 
kunnen worden. Marc Herremans zal hier aan deelnemen. WSVL vzw zal voorzien in 
communicatie..  
Binnenkort is er nog een afspraak in het kader van Staptember.  

 

• Fiets – en wandelbeurs: 
Actieprijs voor de WiB op de beurs van 10 euro voor niet-leden.  
Stefaan, Nathalie en Frans brainstormden over de fiets-en wandelbeurs.  
1) een doek “hart voor wandelen” 
2) aandacht aan het magazine en een ledenactie conform de wandelbeurs. 
Personeelsbezetting enkel Stefaan en Nathalie aangevuld met 3 RB leden.  
Idee is om te willen werken met een fotobooth (cover van een magazine met 
uitgesneden hoofden).  
Daarnaast tablets voor het genereren van persoonsgegevens.  
3) aanbod voor rechtstreeks lid te worden aan gewone prijs maar met gratis Wib + 
handdoekje.  
Is iedereen akkoord met het voorstel dat op tafel ligt? Dit voorstel wordt 
goedgekeurd.  
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6. Communicatie 

Voorstel DPG, Joe FM, voor een mediacampagne WSVL, reclame wandelbeurs, Vlaanderen 
Wandelt. De mediacampagne in september met Sven Ornelis springt in het oog en lijkt het 
meest interessant. De RvB gaat akkoord dat deze campagne verder uitgewerkt zal worden. 
Het voorstel zal nog meer geconcretiseerd moeten worden zodat we voldoende garanties 
hebben qua visibiliteit. Ook de actie zelf zal nog verder uitgewerkt moeten worden. 
Daarnaast zal er een koppeling moeten zijn naar onze mediakanalen. 
Inspelen op hiking, jonger publiek, … 
In 2020 zijn geen budgetten meer voor andere projecten in dit kader.  

 
7. Ingebrachte punten 

• Werkgroepen 

 Vervanging Jef 
- Trailwalk: Luc zal deze commissie vervoegen.  
- Financiële commissie: Frans Deflem kan hier een rol opnemen.  
 

 Werkgroep terugkomdag 
Samenstelling Marleen, Willy, Paul en Fons 
Wat moet zoiets inhouden, locatie, …  
 

 Werkgroep clubgebonden materies (promotocht, Vla Wa, Regionale Wandeldag) 
Scheidingslijn comités clubs, puntensysteem, promotocht, vla wandelt, Trailwalk, 
… 
Lieven, Jos, Roel, Luc,  
 

• Vergaderdatums + locaties 
RvB in Februari gaat door in Gent, Huis van Sport om 14u.  
De RvB 17/03 moet niet in Hasselt doorgaan. Deze zal doorgaan in Sint-Niklaas. 
Paul zal voor de zalen zorgen, ook voor de overige datums. Er is een privéparking 
voorzien en de locatie is op 150m van het station.   
Op 18 Augustus: huis van sport Gent.  
Regiovergaderingen najaar: 
01/09 Vla Brabant 
03/09 Antwerpen (Malle) 
04/09 Limburg 
07/09 West-Vlaanderen 
08/09 Oost-Vlaanderen 

 

• Overleg Cronolive ivm eventuele betaling scanning 
 

• Verslag werkgroep HR 
 
Er werd 1x samengezeten. Volgende vergadering is vrijdag.  

- Leden van RvB hebben momenteel geen stemrecht op de AV. We maken mee 
het beleid en we kunnen er niet mee over beslissen. Financieel moet je 
verantwoording vragen en er niet mee over beslissen. 
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- Indien er voor een regio geen lid RvB meer zetelt, duidt het RB van die regio 
één kandidaat RvB aan als gegarandeerde vertegenwoordiger. 

- De overige kandidaten RvB staan dan op de algemene kieslijst. 
- Indien er méér kandidaten RvB zijn dan verkiesbare plaatsen, moet men 

evenveel namen aanduiden als er vrije plaatsen zijn om geldig te stemmen. 
- Indien er minder of evenveel kandidaten zijn dan verkiesbare plaatsen, mag 

men 1 stem minder uitbrengen dan er kandidaten zijn om geldig te stemmen. 
- Ontslag nemen als lid van de RvB moet schriftelijk gebeuren aan de voorzitter. 

Al de rest is aangetekend. Moeten we niet moderner werken en meer digitaal 
werken (mail)? 

- Wie verkozen is voor de RvB door de AV, zetelt voor 4 jaar, ongeacht hoelang 
zijn mandaat als regiobestuurder nog loopt. Op die manier loopt het 
mandaat als regiobestuurder gelijk met het mandaat van de RvB.  

- Er worden 3 bestuurders per club toegelaten op de regiovergadering. Zouden 
we niet beperken tot 2 per club?   

 
Varia: er was een vraag naar gepersonaliseerde inschrijfbewijzen, moeten alle inschrijvingsbewijzen 
uniform zijn of mogen clubs hier zelf voor instaan mits de nodige verplichte vermeldingen. De clubs 
mogen zelf inschrijfbewijzen aanmaken na goedkeuring DC.  
 
De enquête in het kader van het beleidsplan wordt opgemaakt en zo snel mogelijk verstuurd. 
 
Momenteel zijn er 1500 federatieleden. Er zouden zo’n 200 personen de overstap gemaakt hebben 
naar een wandelclub. 
Momenteel 56176 leden die reeds hernieuwden voor 2020.  


